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Uprzejmie informuję, że na L sesji Rady Miejskiej 24 czerwca 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Krystyna 

Mierzejewska zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) W imieniu mieszkańców budynku przy ulicy Monte Cassino 11 poprosiła o naprawę 

drogi pożarowej, która znajduje się na terenie miejskim i odgrodzenie parkingu od placu 

zabaw. 

2) Druga sprawa, którą chciałam poruszyć to znowu te nieszczęsne szkoły, licea, 
ponieważ zaczęła się już, proszę Państwa, rekrutacja (21 [czerwca – przyp.] to była taka 
pierwsza) chciałam podać kilka danych radnym, jak również mieszkańcom, 
żeby to usłyszeli ode mnie. Pan Prezydent zaplanował w tym roku w tarnowskich 
liceach, technikach, branżówkach 2.240 miejsc. Już zgłosiło się 2.634 kandydatów, 
czyli dokładnie 394 uczniów więcej. Nic dodać, nic ująć… Chciałam porównać – 
np. w Nowym Sączu zaplanowano 3.500 miejsc, u nas 2.240, w tym w Nowym Sączu 
w liceach 1.300. Natomiast w Tarnowie zaplanowano w liceach 976 miejsc, a zgłosiło 
się już 1.500. To są takie suche dane, ale mam nadzieję, że Pan Prezydent zastanowi 
się i może jednak te klasy, które tam miały nie powstać to powstaną w tych 
renomowanych liceach, bo kandydaci są – więcej niż Państwo zakładaliście. 
Niż demograficzny owszem jest, ale jeśli chodzi o szkoły średnie to jednak tych uczniów 
do Tarnowa chce przyjechać wielu uczyć się tutaj w naszych wspaniałych liceach, 
technikach, tak że może nie będę tego komentować. Myślę, że liczby mówią za siebie, 
że jakąś odpowiedź na ten temat dostanę, a wręcz na jakieś działanie. 
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